
Protokoll fört vid Brf Mossens årsstämma, 2017-03-30 

Lokal: Föreningens kvarterslokal 

Tid: 19.00 

Christian Karlsson från Brandskyddsföreningen (tillika anställd på Samhällsskydd Mellersta Skaraborg 

f.d. Räddningstjänsten) informerade om förebyggande brandskydd. Brandskyddsföreningen 

rekommenderar att varje hushåll har minst en brandvarnare på varje våningsplan, en brandsläckare 

(6 kg pulversläckare) och en brandfilt (1.4 x 1.8 meter), gärna också en brandvarnare i varje sovrum. 

Broschyr ”Gasol för hem och fritid” från Myndigheten för samhällsskydd och beredskap delas ut till 

samtliga hushåll. Broschyr ”Brandfarliga vätskor i hem- och fritidsmiljö” finns att beställa 

kostnadsfritt från nämnda myndighet. 

§ 1. Årsstämman öppnas av Christer Nilsson och alla deltagare hälsas välkomna. 

§ 2. Upprättande av förteckning över närvarande medlemmar görs. 41 personer var närvarande. Hus 

nummer 1, 2, 9, 10, 22, 26, 29, 34 och 35 var inte representerade vid årsstämman. 

§ 3. Till ordförande för årsstämman valdes Christer Nilsson. 

§ 4. Till sekreterare för årsstämman valdes Signe Wisborg. 

§ 5. Till justeringsmän valdes Christer Niemi och Mats Carlman. 

§ 6. Fråga till årsstämman om kallelsen varit behörigen utlyst. Årsstämman svarar ja på detta. 

§ 7. Ordförande föredrar styrelsens årsredovisning samt redogör för de största utgiftsposterna. 

Denna har delats ut till samtliga hushåll innan årsstämman. Årsredovisningen visar att föreningen har 

god soliditet.  

Meeri Karlsson efterfrågar en mer specificerad resultaträkning/årsredovisning och då specifikt att se 

vilka de stora utgiftsposterna är. Ordförande ska ta upp detta med Anette Andersson på Tidaholms 

Redovisningsbyrå. 

§ 8. Revisorernas berättelse läses upp av Ingemar Karlsson. Årsstämman godkänner 

revisionsberättelsen. 

§ 9. Fastställande av balansräkningen. Årsstämman godkänner balansräkningen. 

§ 10. Fråga om användande av uppkommen vinst. Årsstämman godkänner hur uppkommen vinst har 

använts. 

§ 11. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för det gångna verksamhetsåret. Årsstämman ger styrelsen 

ansvarsfrihet. 

§ 12. Fråga om arvode:  

Samtliga arvoden gäller per person. 

Styrelsen erhåller 740 kronor/bevistat sammanträde 

Arbetsgruppen erhåller 7400 kronor/år 

Revisorer erhåller 1000 kronor/år 

Revisorsuppleant erhåller 1000 kronor i det fall denne träder in som ersättare för revisor 

Valberedningen erhåller 500 kronor/år 

Festkommittén erhåller 500 kronor/år då något evenemang är genomfört under året 

Årsstämman godkänner dessa arvoden. 



 

§ 13. Val av styrelseledamöter och suppleanter: 

Christer Skoog läser upp valberedningens förslag. Årsstämman väljer: 

Omval på Christer Nilsson, styrelseledamot på 2 år. 

Omval på Kerstin Carlman, styrelseledamot på 2 år. 

Omval på Signe Wisborg, styrelsesuppleant på 1 år. 

Nyval på Seija Nordström, styrelsesuppleant på 1 år. 

Roland Samuelsson och Stig Bergqvist kvarstår som styrelseledamöter. 

§ 14. Val av revisorer och revisorsuppleant: 

Christer Skoog läser upp valberedningens förslag. Årsstämman väljer: 

Omval på Ingemar Karlsson och Uno Karlsson, revisorer på 1 år. 

Omval på Anne Marie Granqvist, revisorsuppleant på 1 år. 

§ 15. Val av arbetsgrupp och festkommitté: 

Christer Skoog läser upp valberedningens förslag. Årsstämman väljer: 

Omval av samtliga medlemmar i arbetsgruppen på 1 år: Stig Bergqvist, Anita Bergqvist, Göran 

Ljungberg, Anders Magnusson. 

Omval av samtliga medlemmar i festkommittén på 1 år: Anna Gunnarsson, Alexander Björk. 

§ 16. Val av valberedning: 

Till valberedning väljer årsstämman Christer Skoog och Christina Häggman. 

§ 17. Årsstämman avslutas. 

§ 18. Övriga frågor: 

Skriftlig fråga från en medlem har idag inkommit till ordföranden. Medlemmen är ej närvarande på 

årsstämman. Styrelsen kommer svara medlemmen efter nästa styrelsemöte. 

Meeri Karlsson undrar varför inte styrelseprotokollen är tillgängliga för alla medlemmar. Kerstin 

Carlman svarar att protokollen är ett arbetsmaterial för styrelsen och inte en allmän handling. 

Information till medlemmarna skrivs istället ut i informationsbladen. 

Yvonne Odh efterfrågar mer information till medlemmarna om hur planen framåt för föreningen och 

dess arbete ser ut. Vad sker framöver? Hur ser planen ut? Vilka visioner har föreningen? Svar från 

styrelsen att planen är beskriven i aktivitetsplanen och underhållsplanen som ges ut till samtliga 

medlemmar varje år. Aktivitetsplanen finns även på Brf Mossens hemsida, www.brfmossen.se, 

lösenord: mossen1 

Sopning av gator och parkeringsplatser kommer ske lördagen den 1 april. Det är bra om det då inte 

står några bilar på parkeringsplatserna. Man kan passa på att sopa bort grus från gräsmattor ut på 

gatorna innan sopningen. 

Karola Andersson har önskemål om att de stora träden vid lekparken ska tas ner. De är ruttna och det 

finns risk att de faller. Frågan hanteras av styrelsen vid nästa styrelsemöte. 

Manfred Lundgren tar upp att det saknas vattenutkast på garagelänga mot kullen. Frågan hanteras av 

arbetsgruppen. 

Karola Andersson och Christina Häggman tar upp att de har fönster som är i mycket dåligt skick. 

Frågan hanteras av styrelsen vid nästa styrelsemöte. 

http://www.brfmossen.se/


Manfred Lundgren undrar om det finns någon beskrivning på hur man justerar altandörrarna. Göran 

Ljungberg svarar att alla medlemmar har fått information om att han har justerat de dörrar som 

krånglar under förutsättning att han har fått vetskap om detta. 

Gösta Gabrielsson tar upp frågan om att kompressorn är trasig och att det vid några tillfällen har 

luktat bränt i garaget. Frågan hanteras av styrelsen vid nästa styrelsemöte, eventuellt nyinköp.  

Åsa Friman-Örn avtackades för sitt arbete i styrelsen. 

Som vanligt bjöds det på kaffe, te och smörgåstårta efter årsstämman. 

 

Vid protokollet:    Justeras: 

 

________________________________  ___________________________________ 

Signe Wisborg    Christer Niemi 

 

 

    ___________________________________ 

    Mats Carlman 

 

 

___________________________________ 

    Christer Nilsson (ordförande) 


